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Van:BEE3=IEEJEENeminvws.nl>

Verzonden: vrijdag 27 november 2020 16:55

(1 ) <BREREZLE @ minvws.nl>

) <BEEEI @minvws.ni>;EEERNE. BE (ERED) ERED eminvws.ni>; IEEE BE). (EXE)
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: versoepeling/afschaling maatregelen sport

+

IEEDank voorje toezending van PPT. Op pagina 5 staat nog een fout. Nog steeds staat daar: individueel sporten. Dat moet zijn:
“sporten binnen maximaal in groepjes van vier met uiteraard onderling 1,5 meter afstand, waarbij het maximum dat in de

ruimte mag bepalend is voor het aantal groepjes van vier dat daarin kan” (nu waarschijnlijk nog steeds 3077?)

Inmiddels zijn we ook gebeld door de NCTV waar onze inbreng vanuit sport bleef? Ze hadden van alle sectoren wat ontvangen
maar niet van sport.
Zie hieronder onze reactie, inclusief onze bijdrage in de bijlage). Dat is ook meteen mijn antwoord op jouw verzoek nav je mail.

Hopelijk kun je hiermee uit de voeten? Ik hoor graag als ik je nog met iets anders kan ondersteunen?

Uiteraard was ik wel verbaasd over het telefoontje van [ERIE omdat we al op 18 november eea naar jullie gestuurd hadden. Zie

de mailwisseling hieronder. We hebben dat nu dus zlsnog rechtstreeks naar de NCTV gestuurd, maarje begrijpt dat ik graag

afspraken zou willen maken over hoe we dit gaan voorkomen? Als jullie liever hebben dat we het rechtstreeks doen — met jullie

Alvast fijn weekend!

or IEEEEEN

Van: BE -BD/KSJIBE @ ctv.minjenv.ni>

Verzonden: vrijdag 27 november 2020 16:27

2

minvws.n|>; JEEEAY

minvws.n|>; [ERE BR-
BD/PNDV <ERFEEN@ minjenv.nl>

Onderwerp: RE: versoepeling/afschaling maatregelen sport

Thx we hebben hem nu meegenomen

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von: ENE 0REEDEEN0 ivvs.>
Datum: vrijdag 27 nov. 2020 2:52 PM

@nctv.minjenv.nl>

minsol. EXE). GE (ERED HEE ins. JERE REY -

Onderwerp: versoepeling/afschaling maatregelen sport

Zie onderstaande mail die we aan|ERhadden gestuurd op 18 november, maar jullie blijkbaar niet hadden ontvangen. Mocht

je nog vragen en/of opmerkingen hebben, kun je me natuurlijk altijd bereiken!

Groeten,
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Ter aanvulling en als nadere onderbouwing voor wat hieronder staat, hebben we inmiddels ook meer informatie beschikbaar uit

het monitorrapport van het Mulier instituut, dat in opdracht van VWS de impact van corona op de sport in kaart brengt (zie
bijgevoegde bijlage). Daaruit komt het volgende naar voren (pagina 12 tot en met 16 van het rapport):

1. Cijfers tonen aan dat sporten en bewegen door de maatregelen wel degelijk is afgenomen. In je eentje sporten,

bijvoorbeeld in sportscholen of hardlopen in het park of fietsen, is iets toegenomen. Maar daar is een groot verschil

tussen hoog- en laagopgeleiden. Laag opgeleiden - in de leeftijd van 25 jaar en ouder - hebben het verenigingsverband

nodig om actief te blijven. Door de groepsgrootte van maximaal 4 (en ook de afstandsnorm van 1,5 meter) stoppen deze

mensen met bewegen en sporten, omdat dat de kern van de teamsport raakt.

Daarom is het voorstel om groepsgrootte van 4 max personen zo snel als kan op te heffen. In grotere groepen kunnen

trainen/bewegen maakt dat meer mensen weer actief gaan zijn. Wedstrijden/competities hebben minder urgentie, dus

competities kunnen langer cq eerder stilgelegd worden. Trainen is nu echt belangrijker voor bewegen.
2. In het algemeen laat het onderzoek zien dat de sport- en beweegdeelname van volwassenen (16 jaar en ouder) in het

najaar van 2020 nog altijd lager is dan in de periode voor maart 2020, de maand waarin de coronamaatregelen van

kracht werden. Het RIVM constateerde in april 2020 dat meer dan de helft (53%) van de volwassenen destijds aangaf
dat zij (veel) minder sporten en bewegen dan in de periode ervoor. Inmiddels is dat percentage in oktober 2020 gedaald,
maar bedraagt dat nog altijd 28 procent.

Overigens begreep ik dat er in een eerste proeve van het maatregelenpakket voor half december de term ‘individuele sporten’
weer terugkomt waar het binnensport betreft. Zoals ook eerder aangegeven levert dat in de sportsector veel verwarring op, die

wij dan moeten weghemen. Volgens ons zou kunnen worden volstaan met de maatregel dat sporten binnen maximaal in

groepjes van vier met uiteraard onderling 1,5 meter afstand, waarbij het maximum dat in de ruimte mag bepalend is voor het

aantal groepjes van vier dat daarin kan (nu waarschijnlijk nog steeds 30).

Verder ving ik het gerucht op dat erover wordt nagedacht dat er in bioscopen, theaters etc. in het decemberpakket 100 mensen

per ruimte zouden mogen. Dat zal in de sport, waar Uberhaupt geen toeschouwers langs de kant mogen staan, ook niet bij een

training van kinderen, tot veel verontwaardiging leiden.

van: IEEECH (ERED)EERERN© ninvws.nt>
Verzonden: woensdag 18 november 2020 12:31

:

@minvws.nl>

@ minvws.nl>; ERE

Onderwerp: versoepeling/afschaling maatregelen sport

Ean mins

cer NE
Kijkend naar de routekaart stellen wij het volgende voor om als eerste te versoepelen of af te schalen ten behoeve van de OMT-

vraag. Heel graag sparren we met jou of een collega voor voorafgaand aan het OMT of dit scherp genoeg is. Hoop dat dit

mogelijk is nog voorafgaand aan volgende bijeenkomst van OMT.

Daarbij heb ik ook het plan toegevoegd uit de sportsector zelf heeft gemaakt, waar op sommige onderdelen nog een nadere

onderbouwing wordt gegeven. Het betreft de volgende voorstellen, die wel verband met elkaar houden.

Normaal trainen voor volwassenen, ...

Allereerst willen we voorstellen om in fase ‘zeer ernstig’ volwassenen al zonder beperkingen te laten trainen, dus geen

maximumgroepsgrootte en geen anderhalve meter afstand die regulier spelcontact onmogelijk maakt. (Buiten het sportveld
gelden uiteraard wel alle maatregelen als 1,5 meter en - binnen - het dragen van een mondkapje.) Uit verschillende

onderzoeken blijkt dat bij regulier spelcontact het vrijwel niet voorkomt dat mensen langer dan 15 minuten op minder dan 1,5
meter van elkaar staan/zijn.
Een dergelijke maatregel heeft op veel verschillende manieren een positief effect:

(1) Het zorgt ervoor dat de sportdeelname vrijwel direct weer naar precorona-niveaus stijgt (zo bleek na de eerste golf) met alle

positieve effecten daarvan op de individuele gezondheid. Met de huidige maatregelen sport een grote groep volwassen

(team)sporters namelijk nauwelijks.

(2) Het zorgt daarmee voor behoud van leden van spartverenigingen (iets wat nu onder druk staat, omdat de sportuitoefening
met de beperkingen in veel gevallen erg afwijkt van wat gebruikelijk is).
(3) Het zorgt ervoor dat de unieke sportinfrastructuur, die draait op vrijwilligers, niet afbrokkelt. In vergelijking met
fitnessondernemers die moeten stoppen, heeft het wegvallen van verenigingen grotere consequenties. Waar er naar alle

waarschijnlijkheid wel weer nieuwe fitnessondernemers opstaan (of doorstarten), is de drempel voor het oprichten van een

nieuwe verenging na het wegvallen van de oude veel hoger.

... en wedstrijden langer verbieden

Tegelijk willen we voorstellen om wedstrijden langer niet door te laten gaan, dus ook in fase ‘ernstig’ wedstrijden nog te

verbieden.
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Deze twee maatregelen bij elkaar zorgen ervoor dat volwassenen wel kunnen trainen zonder beperkingen, maar dat op de eigen

vereniging doen in een redelijk vastomlijnde groep. Het langer verbieden van wedstrijden zorgt ervoor dat het aantal

reisbewegingen ten behoeve van sport voor langere tijd aanzienlijk lager is én er geen vermenging van verschillende groepen

optreedt als gevolg van die wedstrijden.
Al met al verwachten wij van dit voorstel dat het een klein gevolg heeft voor de verspreiding van het virus, en een grote

positieve impact op de gezondheid en het welzijn van miljoenen Nederlanders die wekelijks sporten bij sportverenigingen.

Opstart topcompetities
Een ander punt is de mogelijkheid om de topcompetities weer op te starten. Dit zou een uitbreiding betekenen van de groep

topsporters van 2000 nu naar 7000 sporters als de topcompetities zouden starten. Voorstel is om het voor deze groep vanaf 17

december mogelijk te maken om zonder beperkingen te trainen (zoals bovenstaand), en vanaf half januari 2021 de wedstrijden
te hervatten. Deze hervatting zal gepaard gaan met strikte protocollen om verspreiding van het virus in de context van de sport
zoveel als mogelijk te minimalen.

Voor dit voorstel geldt dat - indien het bovenstaande voorstel over trainen voor volwassenen wordt gehonoreerd - voor het

trainen geen uitzondering hoeft worden gemaakt. Voor de wedstrijden in de topcompetities moet wel een uitzondering worden

gemaakt, ervan uitgaande dat half januari 2021 nog steeds de fase ‘ernstig’ geldt.
We verwachten dat deze uitzondering gezien de geringe omvang van deze groep en de strikte protocollen een minimaal effect

zullen hebben op de verspreiding van het virus en daarmee verantwoord is.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Sport

Parnassusplein 5 / Postbus 20350; 2500 EJ Den Haag

mE CeaIEEETIN © minvws.nl

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook. die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no hability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.

Ministry of Justice and Security


